
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 2. maj 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 145
Forslag til lov om ændring af lov om randzoner. (Energiafgrøder og offentlig
adgang).
Af fødevareministeren (Mette Gjerskov)

Spørgsmål 52
Ministerens bedes uddybe de 2 forskellige fortolkninger af L 145, som er til-
kendegivet i offentligheden, jf. besvarelsen af L 145 - spørgsmål 47, hvoraf
det fremgår, at en enkelt lodsejer kan blive ramt med langt over 5 pct. af sit
samlede areal og den radikale ordførers besvarelse i Folketingssalen, jf. ind-
læg nr. 140, hvor det Radikale Venstres ordfører siger at ;"Der er jo ikke no-
gen, der kan komme i den situation, at offentligheden skal have adgang til 40
pct. af deres areal. Der er jo derfor, at der er et loft ,som siger, at det maksi-
malt kan blive 5 pct.”

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lene Espersen (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lene.Espersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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